
Записник

са 112. седнице Управног одбора Ветеринарске коморе Србије је одржана
25.04.2023.  године  у  просторијама  Ветеринарске  коморе  Србије  у  11,00
часова.
У раду седнице учествовали: 

Председник УО: Дубравко Гудурић 
Потпредседник УО: Будимир Вишић,
Чланови: Љубомир  Ћурчин,  Маја  Андријашевић,  Владимир  Ћурчић,
Јожеф Кочиш и Дарко Бошњак.

Седници  су  присуствовaли:  Милан  Малетић,  Саша  Траиловић,  Драган
Шефер,  Божидар  Милић,  Јован  Мирчета  председник  ВКС  Мишо
Коларевић,  и Жолт Кало.

Председник Управног одбора Дубравко Гудурић је  предложио  следећи
дневни ред за 112. седницу Управног одбора:

1.  Усвајање записника са 111. седнице УО;
2.  Организовање редовне Скупштине  ВКС у 2023  години;
3.  Дискусија о Нацрту Закона о ветеринарству;
4.  Разно;

Ад.1. Усвајање записника са 111. седнице УО;

Одлука: Једногласно је усвојен записник са 111. седнице УО

Ад 4. Разно

Разматрани су пристигли захтеви и чланови УО су донели следеће одлуке:

А)  Једногласно је  донета Одлука број  112-1 да Ветеринарска комора Србије
плати годишњу чланарину у светској асоцијацији ветеринара  ( WVA) за 2022.  годину у
висини од 2135 евра. 

Б) Једногласно  је  донета  Одлука број  112-2  да Ветеринарска комора  Србије
плати годишњу чланарину Ветеринарске коморе Србије у  секцији практичара (УЕВП) у
склопу Европске федерације ветеринара за 2022.  годину  у висини од 2372,40 евра. 
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          Ц)  Одлука  за  донацију  финансијских  средстава   за  „   Антимикробна
резистенција  у  ветеринарској  медицини  -  тренутно  стање  и  перспективе" која  се  у
периоду од 22.  до 24.  јуна  2023.  године одржава  у  Централној  згради  Ректората  у
Новом Саду  у износу од 40.000,00 динара.

  Д)  Одлука за  донацију  финансијских  средстава   за   XXIV  регионално
саветовање из  клиничке патологије  и терапије  малих  животиња “ Clinica  veterinaria
2023 ”,   која се у периоду од 08. до 10. јуна 2023. године одржава na Фрушкој Гори у
износу од 50.000,00 динара.

Ветеринарске легитимације

Јован  Мирчета:  Улазимо  у  финалну  фазу  израде  ветеринарских
легитимација.  Једна  од  могућности  које  ветеринарске  легитимације
пружају је то да ветеринарски инспектори имају приступ бази подтака и
могу проверити да ли сви запослени ветеринари у ветеринарском субјекту
имају важеће лиценце у том моменту. Постојаће апликација помоћу које ће
свако  моћи  да  провери  своје  податке.  У  легитимацији  је  интегрисан
безконтактни  чип.  Уколико  прислонимо  картицу  читачу  он  ће  нам
излистати основне податке о том ветеринару. Након добијања сагласности
на  Правилник  тренутно  смо  у  завршној  фази  бета  тестирања.  Следећи
корак је да се целокупна база са свим подацима  пребаци у нову базу како
би  се  на  крају  штампале  картице  са  унетим  подацима.  Потребно  је
проширити  кампању  да  што  већи  број   колега  достави  захтев  за
легитимацију. Цела база ће бити на серверу. 

Закључак: Јован Мирчета да припреми једну кратку презентацију. 
Презентацију уз бодовну одлуку Стручног одбора проследити уз молбу да 
се пре почетка скупа пусти презентација. Исто важи  и код програмирнаих 
едукација.

Одлука: Продужава се рок за пријем захтева за израду бесплатне  
ветеринарске легитимације. 

Закључак:

Одлуку РО београд 2 за исплату накнаде за допунски рад председника и 
чланова УО Ро Београд 2 проследити адвокатској канцеларији на 
тумачење. 

Закључак: Предлог Будимира Вишића везано за измене накнаде за 
уверења, ветеринарско санитарне послове и накнаде за обележавање 
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животиња да се стави на меморандум Коморе и као такав да се упути  
директору Управе за ветерину.

Ад. Организовање редовне Скупштине  ВКС у 2023  години;

Мишо Коларевић:  Најреалније је да Скупштину закажемо за 20.05.2023.
године. Рок за слање материјала и извештаја за скупштину је 05.05.2023.
године.  Ја  ћу  припремити  нацрт  извештаја  и  нацрт  плана  рада  и
проследићу  члановима  УО на  мишљење.  Све  ваше  предлоге  за  допуну
нацрта плана рада можете ми проследити. Што се тиче финансијског плана
код суфинансирања других скупова, мој предлог је  да наставимо са истим
износима и у наредној години. Сматрам да има простора да се повећа плата
запосленима у стручно-административној служби за 10 %. Да ѕе обезбеди
рекламни материјал за делегације.

Дубравко  Гудурић:  За  скупштину  треба  да  припремимо  финансијски
план.  Када  се  дефинише  финансијски  план  за  2023.  годину  преостала
финансијска средства могу да се ороче на штедњу. 

Закључак:  Председник  УО  да  припреми  нацрт  финансисјког  плана  за
2023. годину.

Ad.3 Дискусија о Нацрту Закона о ветеринарству;

Маја Андријашевић: Прво да се постојећи Закон о ветеринарству измени
па након тога да се донесе правилник а у правилнику можемо да унесемо
све што сматрамо да треба да стоји и то је редослед. 2021 године је у ЕУ
почена  да  ваћи  ноива  Уредба  о  здрављу  животиња  коју  ми  морамо  да
имплементирамо  у  наше  законодавство.  Формирана  је  радна  група  са
члановима из Управе за  ветерину и чланове радне групе чине  и Зоран
Рашић и Мишо Коларевић. У националном делу закона  неке одредбе су
застареле.  Под  ветеринаским  субјектима  су  ветеринарске  станице,
амбуланте  и  клинике  а  важне  су  и  ветеринарске  службе.  Ветеринарске
службе  оснива  пољопривредни  произвођач.  До  сада  је  било  да  те
ветеринарске службе да испуњавају услове као ветеринарске станице, и да
имају најмање три ветеринара.  Многи фармери запошљавају  ветеринаре
али незаконито. Нови предлог је да ветеринарска служба има  најмање 2
ветеринара  и  да  се  посебним  правилником  пропише  када  је  то  два
ветеринара а када мора да има више.
Мишо Коларевић: Став мој као члана радне групе, али то је само мој став
тј моје размишљање, и то пре фазе јавне расправе. У случају да су то два
ветеринара  у  службама  онда  по  доношењу  Закона  да  се  после
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Правилником тачно дефинишу услови за те службе, и у погледу објеката и
техничких  услова.  Исто  тако  у  том  Правилнику  да  стоји  клаузула   у
случају да су то два ветеринара али само под условом да један ветеринар
мора да има специјализацију из области здравствене заштите за ту врсту
животиња, у супротном мораће да има три запослена ветеринара. Тада би
власник  службе  морао  да  пошаље  ветеринара  на  специјализацију,   да
улаже у њега и да га добро плати, и са тим би се повећао ниво здравствене
заштите. Друга опција би била два ветеринара на одређен број животиња,
три  ветеринар  на  одређен  број  животиња.  Исто  је  предлог  да  код
ветеринарских иститута не буде обавеза да институт  има ветеринара  са
специјализациом из репродукције.

састанак се завршио у 14,30  часова.
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